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Onderwerp Aanleg camperplaatsen 

Portefeuillehouder College 

 

De fractie heeft de volgende vragen: 

 

Geachte voorzitter, 

Onze gemeente profileert zich steeds meer als aantrekkelijke gemeente om in te wonen, 

werken en recreëren. Om dit waar te kunnen maken zijn de juiste randvoorwaarden nodig, 

ook op het gebied van recreatie. Eén van de snelst groeiende vormen van recreatie, en 

manieren om er op uit te gaan, is de camper; een echte toeristische groeimarkt. Zie ook de 

recente cijfers van de BOVAG: 

https://www.bovag.nl/nieuws/forse-toename-van-jonge-caravan-en-camperbezitters 

Het blijkt bovendien dat camperaars bereid zijn goed te betalen voor wat nodig is, het hele jaar 

door recreëren, gemiddeld drie dagen op een plek staan en een kleine € 100,- per dag 

spenderen: dus ook goed voor de lokale economie. 

Zowel de fractie van de VLP als Wezenbeek zijn van mening dat het campergebruik nog verder 

enorm toe zal nemen en dat er veel meer plekken nodig zijn om aan de vraag te kunnen voldoen. 

Pas dan kan onze gemeente ook voor deze doelgroep een goede gastheer zijn. De fracties van 

de VLP en Wezenbeek hebben dan ook nog enkele vragen over dit onderwerp: 

Vraag 1 

Bent u op de hoogte van het feit dat de groep campergebruikers nog steeds toeneemt? 

 

Vraag 2 

Vindt u ook dat, om deze groeiende groep een plekje te kunnen bieden in onze gemeente en 

om een aantrekkelijke verblijfsgemeente te kunnen zijn, de aanleg van ruim voldoende 

camperplaatsen wenselijk is? Graag een toelichting. 

 

Vraag 3 

Deelt u onze mening dat een groeiend toerisme (met meer camperplaatsen) ook goed is voor 

de lokale economie die nu, mede vanwege de coronacrisis, een steuntje in de rug kan 

gebruiken? Graag een toelichting. 

https://www.bovag.nl/nieuws/forse-toename-van-jonge-caravan-en-camperbezitters


De raad heeft meermaals verzocht, via moties en raadsvragen, deze groei in vraag naar meer 

camperplaatsen verder te faciliteren door het aanleggen van plaatsen. In de kadernota 2020 

zien we dat voor uitvoering van het Toeristisch Recreatief Actieplan (waar de aanleg van 

camperplaatsen onder valt) vanaf 2020 jaarlijks € 50.000, - beschikbaar is. 

 

Tekst uit kadernota 2020: 

Toeristisch recreatief actieplan: Dit voorstel geeft uitvoering aan het in 2017 door Visit 

Brabant opgestelde toeristisch recreatief actieplan "De reis naar Roosendaal". Het is een 

praktisch en activerend plan voor een meerjarige succesvolle leisure aanpak. Een deel 

van het plan wordt uitgevoerd in samenwerking met Roosendaal Citymarketing. Met dit 

voorstel wordt een impuls gegeven aan een aantrekkelijk recreatieaanbod ter 

versterking van het woon- en leefklimaat en de toeristische aantrekkelijkheid die gericht 

is op meer 'economische traffic'. Om de toeristischrecreatieve infrastructuur te 

verbeteren worden onderstaande acties opgepakt: 

 

Actiepunten: 

         het plaatsen/ beheren van nieuwe toeristische bewegwijzering; 

2. de inrichting en het onderhouden van camperplaatsen; 

3. de plaatsing/ onderhoud/ vervanging van diverse toeristisch-recreatieve objecten (met 

4. name in dorpen en buitengebied); 

5. de realisatie van kleine projecten die vanuit de bestaande en te vormen werkgroepen 

6. (Natuur, Avontuur, Shopping, Wouw en Wielerplatform) ontstaan. 

Vraag 4 

Hoeveel camperplaatsen heeft u reeds aangelegd in onze gemeente en waar? (punt 2) 

 

Vraag 5 

Wat is de stand van zaken van de overige actiepunten (1, 3 en 4)? 

 

Vraag 6 

Waaraan wordt/is die € 50.000,- in 2020 besteed? 

Onze gemeente kent vele mooie toeristische plekjes zoals een prachtig buitengebied, mooie 

dorpen, een bosrijke omgeving en binnenkort ook, bij Stadsoevers, een heus 

waterrecreatiegebied; allemaal mooie opties voor camperplaatsen. 

 

Vraag 7 

Bent u voornemens meer camperplaatsen aan te leggen in onze gemeente, zo ja, waar en 

wanneer? Zo nee, waarom niet? Graag een uitgebreide toelichting. 

 



Vraag 8 

Komt er, gelet op de ontwikkelingen op het gebied van recreatie en toerisme, binnenkort 

nog een update van het uit 2017 daterende "Toeristisch Recreatief Actieplan" en zo ja 

wanneer, zo nee, waarom niet? 

Alvast dank voor uw antwoorden, 

Fractie VLP, Eric de Regt 

Fractie Wezenbeek, Jac Wezenbeek 

 

 

 

 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1) Ja. 
2) Ja. Hoewel het aantal toeristische plaatsen voor caravans en campers in en grenzend aan 

onze gemeente de afgelopen jaren is toegenomen (tot inmiddels 220 plaatsen, incl. 23 
camperplaatsen) zien wij gelet op de huidige positieve trends in dit marktsegment zeker nog 
interessante kansen voor ondernemers voor een verdere uitbreiding van dit aantal. 

3) Ja. Toerisme, en vooral verblijfstoerisme, levert een interessante economische spin-off voor 
de omgeving en draagt daarmee ook bij aan het voorzieningenniveau en de leefbaarheid. In 
het geval van camperplaatsen is vanwege het korte verblijf sprake van een groter aantal 
gebruikers per plaats wat resulteert in relatief meer bezoek aan attracties als musea. 

4) Op dit moment wordt meegewerkt aan de realisatie 2 nieuwe initiatieven voor een 
camperplaats. Het betreft een aanvraag voor een camperplaatsen op het Leisurepark 
Roosendaal en bij Wouw. 

5) De verbetering van de toeristische bewegwijzering staat gepland voor het komende halfjaar 
opdat deze voor het volgende toeristische seizoen plaats kan vinden. Met de uitgave van een 
nieuwe toeristische kaart in Wouwse Plantage en recent ook in Wouw is samen met de VVV 
in een lokaal werkgroepverband een goede start gemaakt met de gezamenlijke verbetering 
van de toeristisch-recreatieve infrastructuur in de dorpen en het omliggende buitengebied. 
Daarnaast is in verband met de corona-situatie met citymarketing en VVV uitwerking 
gegeven aan een alternatieve zomercampagne. 

6) Het budget wordt dit jaar besteed aan: de voornoemde toeristische kaarten en toeristische 
bewegwijzering. 

7) We stimuleren partijen in de omgeving van mooie toeristische plekjes om camperplaatsen 
aan te leggen. 



8) Het Toeristisch-Recreatieve Actieplan is nog steeds actueel. Wel wordt met Citymarketing 
Roosendaal en de VVV-Roosendaal bezien welke mogelijkheden er zijn om het bezoek aan 
Roosendaal verder te vergroten. 
 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd.



 


